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Besluitenlijst van de openbare vergadering van de commissie MENS & MAATSCHAPPIJ 

 

Op:  11 juni 2012 

Aanvang:  19:30 uur 

Locatie:  de raadszaal van het gemeentehuis 

 

Aanwezig:  C.F. Zijlmans      voorzitter  

   

  J.W. Boluijt     lid    

  N.C.J. Broos     lid 

  L.C.M. Baselier     lid 

  D. Abresch     lid 

  M.A. den Broeder    lid 

  W.J. van den Berge    lid 

  L.C.M. van Eijk     lid 

  G.G. de Neve     lid 

  M.J.E. van der Blom    lid 

J. Ooms     lid 

  J.W. Huijbregts     lid 

  C.A.M. Aarts     lid 

 

C.J.M. Van Geel    wethouder 

 

N.J.  Reijngoudt Hoofd afdeling maatschappelijke 

ontwikkeling. 

W.L. Veeke Beleidsmedewerker maatschappelijke 

ontwikkeling. 

M. van Vliet Beleidsmedewerker maatschappelijke 

ontwikkeling.    

  

E.P.M. van der Meer    griffier 

 

Afwezig:  

 

Pers:   0       

Publieke tribune:  1 

 

 

 

1. Opening. 

De voorzitter opent de vergadering.  

 

2. Vaststelling agenda. 

De heer Broos geeft aan dat het voorstel met betrekking tot de gemeenschapshuizen van de 

agenda af mag. Aangegeven wordt dat de wethouder bij het punt een mededeling zal doen.  

  

3. Spreekrecht burgers. 

Er zijn geen aanmeldingen. 
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4. Besluitenlijst van de vergadering van 14 mei. 

Akkoord. 

 

5. Ingekomen stukken, mededelingen en toezeggingenlijst.  

Mededeling van wethouder van Geel met betrekking tot de transitie van de AWBZ is 

controversieel verklaard maar die van de Jeugdzorg niet. Mevrouw Abresch vraagt hoe het nu 

zit met de behandeling van het ingekomen stuk. Wethouder Van Geel beantwoord de vraag.  

 

De heer Aarts heeft een korte vraag over de ingekomen brief van mevrouw Koole  en vraagt de 

wethouder met collega’s in gesprek te gaan om ongelijkheid in de regio tegen te gaan . 

Wethouder van Geel geeft aan dat er geen beleid gewijzigd zal worden. De heer Aarts geeft 

aan dat ook andere gemeenten beleid kunnen wijzigen.  Wethouder Van Geel heeft geen 

behoefte aan contact met collega’s hierover.          

 

6. Presentatie transitie jeugdzorg. 

Madelon van Vliet geeft een presentatie over de transitie jeugdzorg. De heer Ooms geeft 

complimenten voor de aanpak. Er zijn verder geen vragen.       

 

7. Brief van de gemeenschapshuizen. 

Wethouder Van Geel geeft aan dat de gemeenschapshuizen het verslag niet gekregen 

hebben, maar een gespreksverslag. Het conceptrapport wordt compleet aan de 

gemeenschapshuizen en de raad ter beschikking gesteld. Op 25 juni spreekt hij met de 

besturen van de gemeenschapshuizen. De heer Broos ontraadt het college om concepten 

rond te sturen. De heer Aarts wil wel graag het rapport ontvangen. De heer Boluijt geeft aan 

dat ook hij geen behoefte heeft aan concepten en refereert tevens aan de kerntakendiscussie.  

De heer Ooms is van mening dat dit te vroeg is en geeft aan dat er slechts gecontroleerd dient 

te worden. Mevrouw Abresch geeft aan dat zij het standpunt van de heer Aarts deelt. De heer 

Van den Berge is van mening dat het goed gecontroleerd dient te worden. De heer De Neve 

sluit zich aan bij de heer Ooms. Mevrouw Baselier geeft aan dat er een beleidslijn is die al is 

vastgesteld. Wethouder Van Geel geeft aan dat hij in overleg gaat met de 

gemeenschapshuizen en onrust wil wegnemen. Hij wil de reeds gestelde vragen in de vorige 

vergadering niet beantwoorden. Hij wil het conceptstuk graag toesturen. De heer Aarts geeft 

aan dat er ook andere vragen zijn gesteld dan inhoudelijke. Inhuur extern bureau en de kosten 

hiervoor. De heer Ooms. Mevrouw Abresch vraagt zich nog steeds af of dit gemeenschapshuis 

de voortrekkersrol moet krijgen. Voorts is zij van mening dat de gemeenschapshuizen het 

gehele rapport moet krijgen. De heer Van den Berge is van mening dat het allemaal wat 

sneller zou moeten kunnen. Mevrouw Baselier is tevreden over de beantwoording. Wethouder 

Van Geel geeft aan dat het rapport deze week verstrekt wordt.  De heer De Neve geeft aan dat 

de commissie duidelijk verdeeld is met betrekking tot de verstrekking van het rapport aan de 

gemeenschapshuizen. Wethouder Van Geel besluit zijn beantwoording.   

        

8. Concept beleidsbegroting gemeentelijke regeling gezondheidszorg. 

Mevrouw Abresch vraagt naar de frictiekosten. De heer Van den Berge geeft aan dat er veel 

vragen zijn, meer dan alleen financiële. De heer De Neve is akkoord en vraagt naar een 

financieel verschil. Mevrouw Baselier is akkoord met het voorstel. De heer Broos acht de 

frictiekosten een risico en dit mag meer toegelicht worden. Mevrouw Van der Blom heeft een 

aantal technische vragen. De heer Huijbregts kan instemmen met het voorstel. De heer Ooms 

is akkoord met het voorstel. Wethouder Van Geel geeft aan dat er tegen de afspraken in is 

omgegaan met de frictiekosten. Het verschil in geld is een typefout. Het prijspeil heeft als 

uitgangspunt 2010. 
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Mevrouw Abresch geeft aan dat er ook omgebogen wordt binnen de GGD. Het mag een a stuk 

worden. De heer Van den Berge wil een toevoeging aan de zienswijzen. De heer De Neve is 

akkoord. Mevrouw Baselier is tevens akkoord. De heer Van Geel geeft nog een korte 

toelichting.   

 

Dit gaat als a stuk naar de raad. 

      

9. Rondvraag. 

Mevrouw Baselier vraagt naar de bezuinigingen op de bibliotheek Markiezaat en gaat in op de  

openingstijden. Wethouder Van Geel geeft aan dat hij het tevens zorgelijk vindt dat er geen 

avondopenstelling meer is. In antwoord op zijn vraag aan de bibliotheek is aangegeven dat de 

avondopenstelling de slechtst bezochte openingstijd was en dat hiervoor geen alternatief was.   

 

10. Sluiting. 

De voorzitter sluit de vergadering om 20:30 uur.  

 

 

Aldus besloten in de vergadering van de commissie MENS & MAATSCHAPPIJ van 10 september 2012. 

 

Griffier de voorzitter  

 

 

 

 

drs. E.P.M. van der Meer C.F. Zijlmans 

 


